



UNIT TENTERA JABATAN KERJA RAYA SELANGOR

KENYATAAN SEBUT HARGA

Sebut harga adalah dipelawa kepada **Kontraktor Bumiputera** membuat tawaran bagi kerja berikut :-

Bil.	Tajuk Projek	Taraf/Jenis	Taraf/Jenis Syarikat/ Syarat Pendaftaran/ Lawatan Tapak	Tarikh & Tempat Dokumen Mulai Dijual	Harga Dokumen & Bayaran Atas Nama	Tempat, tarikh & Waktu Tawaran Di Tutup
1	KONTRAK BERMASA KERJA-KERJA MEMOTONG DAN MENCANTAS POKOK SERTA LAIN-LAIN KERJA BERKAITAN DI DALAM KAWASAN REJIMEN TUDM JUGRA, DAERAH KUALA LANGAT, SELANGOR DARUL EHSAN SELAMA SATU (1) TAHUN. NO. SEBUT HARGA: JKR.UTS.SH/TUDM/A-13/2020	Bumiputera T1	Berdaftar dengan CIDB atau PKK atau SPKK yang sah. Gred : G1 Kategori : B Pengkhususan: B04 dan B24 TIADA LAWATAN TAPAK TAKLIMAT SEBUTHARGA BOLEH DISEMAK DI PAUTAN BMT SEPERTI BERIKUT : https://bigbox.1govuc.gov.my/index.php/s/B9W6264YHq7dfHk	Pejabat Unit Tentera JKR Negeri Selangor, Cawangan Senggara Fasiliti Bangunan, Tingkat Bawah, Kompleks Ibu Pejabat JKR Negeri Selangor, Persiaran Jubli Perak, Seksyen 17, 40200 Shah Alam, Selangor Darul Ehsan. Tarikh : 28.05.2020-08.06.2020 Masa : 8.30a.m - 12.30p.m 2.30p.m - 4.30p.m (Sila bawa bersama pendrive/thumbdrive untuk muat turun Dokumen Sebut Harga)	PERCUMA	Pejabat Unit Tentera JKR Negeri Selangor, Cawangan Senggara Fasiliti Bangunan, Tingkat Bawah, Kompleks Ibu Pejabat JKR Negeri Selangor, Persiaran Jubli Perak, Seksyen 17, 40200 Shah Alam, Selangor Darul Ehsan. Tarikh : 08.06.2020 (ISNIN) Masa : 12.00 tengah hari

1. Borang Sebut harga boleh diperolehi dari 28.05.2020 (KHAMIS) pada waktu pejabat di Unit Tentera JKR Negeri Selangor, Tingkat Bawah, Kompleks Ibu Pejabat JKR Negeri Selangor, Persiaran Jubli Perak, Seksyen 17, 40200 Shah Alam, Selangor. Hanya Penama di dalam Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) atau Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) sahaja yang dibenarkan mengambil sebut harga ini.
2. Dokumen Sebut harga akan dikeluarkan kepada **PENAMA SYARIKAT** yang sah sahaja. Bagi maksud ini Kontraktor-kontraktor dikehendaki membawa bersama Sijil **Asal** dan **Salinan** iatu **PERAKUAN PENDAFTARAN LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN (CIDB)**, **SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN (CIDB)**, **SIJIL SURUHANJAYA SYARIKAT MALAYSIA (SSM)** dan **PUSAT KHIDMAT KONTRAKTOR PENGIKTIRAFAN TARAF BUMIPUTERA (PKK)** semasa berurusan di kaunter. Sila hubungi pejabat Unit Tentera di talian 03-5545 9800 untuk temujanji sebelum datang ke pejabat bagi mematuhi arahan KKM dan MKN.
3. Kontraktor yang sah hendaklah sentiasa mengambil perhatian dan mematuhi langkah-langkah pencegahan COVID-19 dan penjarakan sosial oleh KKM dan MKN untuk proses pengambilan Dokumen Sebut Harga (**Sila bawa bersama pemacu pendrive/thumbdrive untuk muat turun**) dan penyerahan dokumen Sebut Harga secara manual di pejabat ini.
4. Semua borang sebut harga yang telah diisi dengan lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan ditanda SEBUT HARGA BIL JKR.UTS.SH/TUDM/A-13/2020. Borang sebut harga perlu dimasukkan ke dalam peti sebut harga di Unit Tentera JKR Negeri Selangor, Cawangan Senggara Fasiliti Bangunan, Tingkat Bawah, Kompleks Ibu Pejabat JKR Negeri Selangor, Persiaran Jubli Perak, Seksyen 17, 40200 Shah Alam, Selangor tidak lewat dari tarikh dan masa tutup yang dinyatakan di atas.

Mastura Binti Omar
Mastura Binti Omar
Ketua Unit Tentera
JKR Negeri Selangor

21/5/2020